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Aanleiding/toelichting: 
Op 13 maart j.l. vond de gezamenlijke sessie omgevingsvisie Purmer plaats. De voorzitter van deze 
gezamenlijke sessie gaf aan dat het versterken van de natuur één van de uitgangspunten van de nieuwe 
visie is. Na vragen gaf de dagvoorzitter aan dat de natuur ondanks de verschillende woningbouwplannen 
en plannen voor een bedrijventerrein versterkt moeten worden via tenminste twee sporen: een ‘ring’ van 
natuur op de dijken rond de Purmer en het vergroten van de bermen naast de wegen waar extra natuur 
gerealiseerd kan worden. In de uitgangspuntennotitie wordt enkel benoemd dat het natuurnetwerk van 
de Oosterweg gehandhaafd en versterkt wordt, waarbij grootschalige ontwikkelingen (bedrijventerrein en 
woongebieden) zorgvuldig ingepast moeten worden. 
 

Vraag 1 

Hoe ziet het handhaven en versterken van het natuurnetwerk in de Purmer eruit?  

 

Antwoord op vraag 1,2,3,4,10,11,12,13 

Een groot aantal van de gestelde vragen zijn vragen die op dit moment nog niet concreet beantwoord 
kunnen worden omdat deze pas worden uitgewerkt in bijvoorbeeld een uitvoeringsplan. De gebiedsvisie 
geeft de toekomstige, mogelijke ontwikkelingsrichting op hoofdlijnen weer van De Purmer. Bij de visie zit 
geen uitvoeringsplan en er zijn ook geen (extra) financiën gevraagd aan de gemeenteraden om hieraan 
direct uitvoering te geven. In de eigen, toekomstige door de raden vast te stellen, Omgevingsvisie geven 
de gemeenten te zijner tijd aan hoe het beleid uit deze strategische gebiedsvisie zich verhoudt tot de 
hoofdzaken van het beleid in de (eigen) omgevingsvisie, waarmee alsnog de formele wettelijke status 
wordt geboden. 
 

Vraag 2 

Wat betekent het realiseren van natuur op dijken? 

 

Vraag 3 

Wat betekent het handhaven en versterken van de groene lanen en het open lint van de Oosterweg? 

 

Vraag 4 

Wat betekent het vergroten van de bermen voor extra natuur? 

 

Vraag 5 

Zijn de drie gemeenten eigenaar van de dijken rond de Purmer? 

 

Antwoord 5 

De meeste gronden zijn in eigendom van het HHNK(Hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier). 

 



Vraag 6 

Indien het antwoord op vraag 5 nee is: is/zijn de eigena(a)r(en) van de dijken rond de Purmer op de 

hoogte van de plannen om hier extra natuur te realiseren en een groene strook van te maken? 

 

Antwoord 6 

Het HHNK is één van de overlegpartners geweest bij de totstandkoming van deze visie, zij zijn 

betrokken en op de hoogte van de totstandkoming van deze visie. 

 

Vraag 7 

Zijn de agrariërs die gebruik maken van deze dijken voor begrazing op de hoogte van de plannen om hier 

een natuurstrook van te maken ter natuurcompensatie? 

 

Antwoord 7  

Op verschillende momenten, zoals bij open inloopbijeenkomsten, is er gelegenheid geweest om 

kennis te nemen van de opbouw en inhoud van de Purmervisie. Deze bijeenkomsten zijn ook bezocht 

door verschillende agrariërs uit het gebied. Wij hebben hiervoor geen register bijgehouden om te 

kunnen controleren of de grondeigenaren van de dijken en bermen hierbij ook aanwezig waren. 

Tevens is er begin 2022 een landbouwsessie gehouden waarbij 9 agrariërs hebben deelgenomen.  

 

Vraag 8 

Zijn de drie gemeenten eigenaar van de bermen langs de wegen in de Purmer? 

 

Antwoord 8 

De meeste doorgaande wegen en naastgelegen bermen in De Purmer zijn eigendom van het 

HHNK(Hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier). 

 

Vraag 9 

Indien het antwoord op vraag 8 nee is: is/zijn de eigena(a)r(en) van de bermen langs de wegen op de 

hoogte van de plannen om hier extra natuur te realiseren en deze bermen mogelijk te verbreden? 

 

Antwoord 9 

Het HHNK is één van de overlegpartners geweest bij de totstandkoming van deze visie, zij zijn 

betrokken en op de hoogte van de totstandkoming van deze visie. 

 

Vraag 10 

Zijn er al ideeën over de manier waarop deze bermen verbreed kunnen worden voor de realisatie van 

extra natuur? 

 

Vraag 11 

Momenteel liggen veel bermen langs wegen in de Purmer naast sloten. Zijn de gemeenten van plan om 

deze sloten (deels) te dempen om de bermen te verbreden?  

 

Vraag 12 

Indien de gemeenten dat niet van plan zijn: hoe kunnen de bermen op alternatieve wijze verbreed 

worden? 

 

Vraag 13 

Indien de gemeenten dat wel van plan zijn: hoe kan het dempen van sloten gezien worden als het 

toevoegen van natuur? 

  


